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El Partit Socialdemòcrata d’Ordi-
no és partidari d’eliminar els
quarts. Així ho va explicar la que
va ser la cap de llista del PS a la
parròquia de les valls del nord,
Carolina Poussier, en les elec-
cions comunals passades, que
considera que “els quarts miren
per la gent del quart i no pel bé de
la parròquia. Crec que hem arri-
bat a una època en què els quarts
haurien de desaparèixer, ho tinc
molt clar”.

En aquest sentit, Poussier va
posar com a exemple l’hotel Ca-
samanya. “Ningú no s’arriba a

posar d’acord i la parròquia no
treu cap benefici del que està
passant”, va afirmar la socialde-
mòcrata, que hi va afegir que ac-
tualment “els quarts fan més mal
que una altra cosa”. Així, aposta
perquè “o trobem una solució
perquè afavoreixin la parròquia o
acabem amb això, perquè són
institucions que ja no tenen sen-
tit”. Carolina Poussier no ha estat
l’única a qüestionar la continuïtat
dels quarts, i és que mesos enrere
tant el cònsol, Ventura Espot,
com el conseller de la minoria i
excònsol, Enric Dolsa, ja s’havien
mostrat partidaris d’obrir el debat
per decidir quin ha de ser el futur
d’aquestes institucions que han
perdut la major part d’atribu-
cions que tenien en el passat.
Malgrat tot, el llevador del quart
d’Ordino, Joan Ramon Sánchez,
en ple debat va defensar la figura
assegurant que els membres de la
institució no cobren i en canvi as-
sumeixen tasques socials. En
aquest sentit, va defensar que els
quarts podrien assumir tasques
que actualment fan els comuns.

D’altra banda, i pel que fa als
usos que se li podria donar a l’an-
tic hotel Casamanya, els socialde-
mòcrates d’Ordino aposten per
fer-hi una residència per a gent
gran. “Pensem que és la millor
opció, i després, si fos possible,
utilitzar altres espais per ampliar
la biblioteca”, va indicar Poussier,
que, no obstant això, va destacar
que en primer lloc “caldria fer un
estudi per veure si és viable”. Per
poder donar aquest servei, però,
també reconeix que el comú no
hauria de pagar el lloguer que de-
manava el quart en anteriors ne-
gociacions. “No trobo normal
que el comú hagi de pagar un llo-
guer per una cosa que és del po-
ble”, va concloure.

Poussier considera que la institució “fa més mal
que bé” i no aporta cap benefici a la parròquia
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